
Szczęsny: Powrót do Arsenalu? Nie wiem
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Wojciech Szczęsny jest od 1 lipca graczem Arsenalu. Dzień wcześniej

zakończyło się jego wypożyczenie do Romy. Kluby jednak ponoć

rozmawiają o kolejnym sezonie Polaka w Rzymie. Sam gracz nie wie na

razie jak będzie wyglądała jego przyszłość. 

 

Pytany dwa dni temu przez London Evening Standard o powrót do Arsenalu,

odpowiada:

- Nie wiem, naprawdę. Mam teraz czas na odpoczynek i zastanowienie się nad moją

przyszłością.

 

Pytany o ewentualne objęcie reprezentacji Anglii przez Wengera, odpowiada:

- Jestem pewien, że byłaby to świetna sprawa dla Anglii, ale w pierwszej kolejności

myślę o Arsenalu i mam nadzieję, że do tego nie dojdzie, dla dobra Arsenalu. Anglia

rozegrała rozczarowujące Euro i pewne zmiany będą konieczne, ale mam nadzieję,

że wszystko to nie spadnie na Kanonierów. Wenger wykonuje fantastyczną pracę i

chciałbym ogladać go nadal w Arsenalu.

 

O przyszłości londyńskiego klubu mówi:

- Leicester w pełni zasłużył na zwycięstwo w lidze, to była nieprawdopodobna

historia. Być może to była stracona szansa Arsenalu, ale zaliczyli dobry start i byli

blisko osiągnięcia wielkiego celu. Patrząc jako kibic, było to rozczarowanie, ale wraz

z przybyciem Xhaki i ewentualnie dwójką innych nabytków, Arsenal może walczyć

ponownie. Od ponad 20 lat mówi się, że Arsenal nie będzie w pierwszej czwórce i

zawsze tam jest. Nie sądzę jednak, że to ostateczny cel, gdyż trzeba celować w

zwycięstwo i widzę dużą szansę na horyzoncie, jeśli chodzi o przyszły sezon.
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